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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor készül el a hiányzó stratégiai környezeti vizsgálat
a Nemzeti Akkumulátor Iparági Stratégiához?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Számos alkalommal kértük Önöktől, hogy hozzák nyilvánosságra a Nemzeti Akkumulátor Iparági
Stratégia  kialakítását  megalapozó  stratégiai  környezeti  vizsgálatot.  Több  szakmai  szervezet  –
köztük  a  Magyar  Mérnöki  Kamara  Környezetvédelmi  Tagozata  és  a  WWF  Magyarország  –
egyértelmű álláspontja, hogy hazánkban törvény, az Európai Unióban pedig irányelv írja elő, hogy
az ilyen típusú tervek országos hatásainak vizsgálatát el kell végezni, ennek társadalmi egyeztetését
le kell folytatni. De egy felelős kormány elsősorban nem is a törvényi kötelezettségek miatt fektet
nagy  hangsúlyt  az  előzetes  környezeti  vizsgálatokra,  hanem  az  állampolgárai  iránt  érzett
felelősségtudatból.  Mert  feladatának érzi,  hogy megvédje  vízbázisainkat,  termőföldjeinket  és  az
emberek  egészséges  környezethez  való  jogát  a  nagyvállalatok  profitmaximalizáló  érdekeivel
szemben.

Erősítse meg azon sejtésemet, hogy Önök nem térképezték fel előzetesen az akkumulátor iparág
várható környezeti hatásait. Szijjártó Péter annyira vonta be Önöket a folyamatba, hogy kiadta az
ukázt, teremtsék elő a szükséges energiát a gigagyáraknak bármi áron. Ha kell, növeljék a fosszilis
energia kitermelését Békésben, vagy égessék az erdőket  biomassza üzemekben,  de mindenképp
hallgassanak a várható negatív környezeti hatásokról.

Kérem miniszter urat, hogy az elektrifikáció szükségességéről szóló szokásos sablonoktól tekintsük
el.  Önnek a  környezetvédelemért  felelős  miniszterként  az  a  feladata,  hogy a  környezetvédelmi
szempontokat  érvényesítse  kormányának  iparfejlesztési  stratégiájában.  Ezért  arra  kérem,
egyértelműen válaszoljon: elkészítik-e végre az akkumulátor iparági stratégiához hiányzó stratégiai
környezeti vizsgálatot, és tesz-e végre kísérletet a környezetvédelmi szempontok érvényesítésére az
iparfejlesztés során?



Köszönettel várom válaszát!
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